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REFERAT AF H O V E D B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

22.september 2023 Sørup Herregård 

Til stede: Bo Rasmussen, Vivi Brohus Bonde, Palle Lorentzen, Søren Bjeverskov, Mads Skorup 

Christensen, Jan Skov, Axel Ahm, Dennis de Fries, Tina Kværnø.  

Afbud: Lars Bræmhøj, Jan Verner Larsen, Carsten S. Hansen  

 

1. Formanden orienterer: 

 

Afbud grundet arbejde.  

Procesbeskrivelse for sanktioner jf. vedtægternes § 4 behandles. 

 

Procesbeskrivelsens 2. udkast udarbejdet af formanden med de løbende rettelser gennemgås af 

hovedbestyrelsen. Godkendes. 

 

Sendes til Områdelederne og lægges efterfølgende på hjemmesiden under dokumenter v/ 

sekretæren.  

 

 

2. Næstformanden orienterer: 

Afbud  

 

Henvendelse vedr. områdeleders afgang drøftet.  

Hovedbestyrelsen ser det for nuværende som et områdeanliggende.  

 

Henvendelse vedr. ønske om indstilling til dommeruddannelse.  

Man skal følge bestemmelserne, der siger, at lokalforeningen skal indstille egnede medlemmer til 

dommeruddannelsen.  

 

 

3. Kassereren orienterer: 

Budgetterne holdes. Økonomien ser fin ud for nuværende.  

 

Det er planen, at der afholdes foreningsseminar 2024. 

Emnerne er foreløbigt:  

vedtægter, ideer og tanker om forandring. 

Bestyrelses-sammensætninger - strømlining 
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Hjemmeside: 

Overblik over lokalforeningers overgang til hjemmesiden. Ca. 50% mangler det sidste. 

Fristen er 1/1 2024.  

 

Medl. Tal  

Sektion 1:89 

Aktive, sektion 2:1445 

Passive, sektion 2: 115 

Total:1649 

 

4. Sekretæren orienterer:  

 

Facebookside – der er mange forskellige opslag, der omhandler salg. Alle opslag skal godkendes. 

Det kan være svært at skulle vurdere, hvad der er relevant for siden, og hvad der ikke er. Desuden 

oversvømmes siden i perioder med hvalpe/hundesalg.  

HB -beslutning: generelt godkendes opslag ikke længere i fald, de omhandler salg. Undtaget kan 

være opslag i forbindelse med stadepladsholdere ved Danmarkmesterskaberne. 

 

Kennel-liste i blad/hjemmeside.  

 

HB-beslutning: man skal være medlem for gratis at have sit kennelnavn i Politihunden/på 

hjemmeside. Ikke-medlemmer tilbydes at købe plads for 500 kr. pr. år. Nuværende ikke-medlemmer, 

der figurerer på kennellisten tilskrives af sekretæren. 

 

Martin Blåbjerg, Område 3 – forslag om ungdomslejr. HB ser positivt på tiltaget med ønske om en 

mere uddybende ”drejebog” for en evt. ungdomslejr. Martin Blåbjerg kontaktes v/sekretæren, der 

fungerer som bindeled for HB.  

 

Der er modtaget klage over afvist medlemskab. Klagen afvises. Klager tilskrives v/ formanden og 

sekretæren. 

 

Divergerende forståelse af, hvad der kan lægges på facebook ift. dommer/fig. til officielle 

konkurrencer. AU/sekretæren udarbejder skriv.  

 

Møde med SOS – ny kontraktforhandling. 

Kontrakten fortsætter som den er i øjeblikket, dog skal der ses nærmere på udgivelsesdatoer og 

deadlines for at imødekomme redaktørernes behov. SOS og redaktør Tina Kværnø udarbejder 

forslag. 
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DM 2025 – fortsat ingen relevante henvendelser. Område 1 har afgivet tilbud, der dog desværre 

overstiger en acceptabel deltagerpris.  

 

Derfor søges der fortsat arrangør til DM 2025.  

 

  

5. DM 2023 

Axel Ahm orienterer om status. Gennemgang af indmarch og åbning/præsentation.  

Meget samarbejdsvilligt personale på Sørup Herregård.  

 

6. AU I  

Intet nyt. 

 

7. AU II 

Figurantuddannelsesmaterialet under udarbejdelse.  

Biduddannelse i gang. 26 deltagere/8 hundeførere.  

Blad 4 – debatoplæg.  

 

Forslag om at afvente med at registrere resultater for de sidste øvelser i en konkurrence for at 

bevare spændingen.  

 

HB-beslutning: Repræsentantskabet har været med til at beslutte den digitale registrering, som vi 

har den i dag. Derfor fastholder vi, at resultater skal indtastes løbende under konkurrence.  

 

Indberetning af deltagende hundeføreres ønske om deltagelse i DM eller ej: der har været flere 

fejltastninger ifm. Udtagelseskonkurrencerne. Jf. AUs beretning i referat af sektionsmødet.  

 

8. DPU orienterer 

 

DPU – kommende dommerundervisning vil medtage problematikken med fejlindberetninger. 

Dommerkursusmaterialet ajourføres jf. det nye program - klar på hjemmesiden1/1 2024.  

 

FAQ på hjemmesiden ønskes ift. programmet.  

 

9. Stambogsføreren 

Intet nyt 

 

10. Redaktøren 

Intet nyt.   

 

11. Evt. 

Spørgsmål til DPU vedr. dommeroprykning. Det er ca. 7 år siden, der har været afholdt 

dommeroprykning i Område 2. Hvordan kan det være og er det acceptabelt?  

Dels har dommer-uddannerne har ikke haft tid. Dels har de relevante dommere ikke kunnet på 

foreslåede datoer.  Det er områdets eget ansvar at forestå dommeroprykning.  

 

 

 



12. Gennemgang af referat 

 

13. Dato for nyt møde  

19.-21.1 2024 på Kildegården. 

 


